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Informace z jednání předsednictva Českého krasobruslařského svazu 

konaného v Ostravě dne 8. září 2024. 

 

Program: 

 

1) Zahájení a krátká informace předsedy ČKS 

2) Kontrola posledního zápisu vč. plnění úkolů P ČKS 

3) Ostatní komise (TMK, Ekonomka svazu, STK, KR) 

4) Různé 

 

1. Zahájení a informace předsedy  

Za období od minulého zasedání předseda spolu s GS svazu dalšími členy OV JGP a 

MS 26 zajišťovali řadu úkolů především nezbytných pro hladký průběh Czech Skate 

2024 a samozřejmě probíhaly činnosti k MS 26 důležité pro toto období: 

 

a/ ISU JGP Ostrava 2024 

Členové OV JGP zajišťovali ve spolupráci s vedením OSTRAVAR ARÉNY akci již od 

pondělí 2. září 2024, kdy se zavážely kopírky a další materiál. Jak to bývalo vždy 

„zvykem“, řešila se řada změn v ubytování i skladbě jednotlivých přítomných 

výprav. Bohužel již od prvních letů do Katowic a Krakova docházelo téměř u 

každého letu ke zpoždění, což komplikovalo od samého začátku připravený systém 

svozů z obou letišť.  

Musíme konstatovat, že narostly výrazně požadavky od ISU na všechny 

organizátory. Řada z těchto požadavků si částečně odporuje, kdy z jedné strany se 

řeší důležitá otázka udržitelnosti u všech akcí ISU a dopad na životní prostředí, a na 

straně druhé požadují některá oddělení ISU až 100 stran tisku, byť existuje 

aplikace, kde se dají veškeré materiály nahrát a každý, kdo potřebuje, si svoje téma 

najde!!! Důležitým faktorem je zcela nezbytně ekonomie akce. Částečné navýšení 

příspěvku ze strany ISU zdaleka neřeší krytí řady nových požadavků, a tím i 

navýšení nákladů. Proto pro případné další ročníky ISU JGP v rámci našeho svazu 

bude nezbytné rozhodovat o případné žádosti na rok 2026 (nebo později) velmi 

uvážlivě. 

Přesto nutno s hrdostí konstatovat, že se do Ostravy přihlásil rekordní počet 

federací. Obecně panovala s organizací i s poskytnutým zázemím velká 

spokojenost. 

Rád bych touto cestou upřímně poděkoval všem, kteří se na úspěšné organizaci 

letošní soutěže podíleli. Nerad bych jmenoval speciálně někoho, i když jsem si 

vědom, že někteří se podíleli na přípravě od samého počátku a dlouhodobě a 

někteří pomáhali po celou dobu vlastního průběhu. 

 

 

b/ Přípravy MS 2026 v Praze 

V Ostravě, v rámci JGP, proběhlo i speciální zasedání většiny členů OV MS26. Cílem 

bylo rovněž představení průběhu soutěží v krasobruslení, aby se členové OV bez 
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zkušenosti s chodem našeho sportu seznámili se způsobem organizace 

jednotlivých soutěží. 

Koncem měsíce září (30. 9.) přijede do Prahy na předem avizovanou návštěvu 

Wieland Leüders, ISU Event Manager. V O2 Aréně vše zajištěno a schváleno. Za OV 

MS se zúčastní K. Oubrecht, P. Juříček, J. Ženíšek a za PR skupinu M. Kučerová a M. 

Židík. Dle možností by se setkání alespoň částečně zúčastnil S. Židek. 

V každém případě budou pokračovat důležitá (i ekonomicky) jednání s vedením HC 

Sparta Praha, jednání s ředitelem Stages Hotelu a jednání s vedením CPI Hotels 

resp. s Clarion CH Praha Vysočany. Pokračovat bude příprava na prezentaci našeho 

MS 26 v Bostonu 2025 a samozřejmě již konkrétní kroky při zajišťování sponzorů 

MS a stanovení konkrétního data zahájení procesu prezentace MS a zahájení 

prodeje vstupenek. 

 

 

2. Kontrola posledního zápisu a plnění úkolů P ČKS 

 

a/ Nový web ČKS 

P ČKS souhlasí s návrhem předsedy, aby se raději posunul start spuštění webu. 

E. Milčinský testoval možnosti vkládání výsledků soutěží pořádaných ČKS a zjistil, že 

modul není připraven tak, aby byly výsledky publikovány správně. Řeší s panem 

Chrobákem. 

 

b/ Schvalovací procesy SCM, repre 

Eva Sedláčková poptala možnosti webových systémů pro vytěžování a schvalování 

faktur. Systém WeFlow, který bude využit pro MS26 a byl vybrán s ohledem na to, že CFS 

s.r.o. je účtováno v účetním softwaru Ekonom, vychází pro potřeby pouze ČKS příliš 

draho. Z přibližně 5 nabídek se jako ekonomicky nejvýhodnější jeví nabídka Alice 

(příloha 22 zápisu). P ČKS rozhodlo po diskusi, že se s Evou Sedláčkovou spojí 

ekonomka Lucie Říšská a společně nabídku posoudí. 

 

Trvá. 

 

Ostatní úkoly jsou průběžně plněny, případně řešeny v části „Informace z komisí“. 

 

 

3. KR 

 

a/ školení a semináře 

Pokud se přihlásí do 8 účastníků, proběhne školení na VN9. V případě většího zájmu 

zařídí J. Mokrá školící místnost. Dle toho budou do příštího jednání P ČKS předloženy 

dva rozpočty. 
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M. Horklová předložila rozpočet na školení nových rozhodčích v Praze 21. 9. 24. 

Protože je už nyní 12 zájemců, bude školení probíhat v Praze na Kateřinkách. 

Praktická část bude při VC USK Praha. 

P ČKS rozpočet schvaluje. 

 

Na velký ostravský seminář byly pozitivní ohlasy, a to i díky výbornému prostředí a 

ochotě personálu. Rozhodčí také kvitovali to, že semináře byly rozděleny, a proto M. 

Horklová navrhuje, aby toto rozdělení bylo zachováno i do budoucna. K. Kamberská 

souhlasí. 

V Ostravě úspěšně proběhlo po skončení semináře i školení na zvýšení kvalifikace 

rozhodčích. 

 

M. Horklová podala P ČKS informaci týkající školení pro TS Klubových soutěží: 

- termín konání: 5. 10. 2024 od 10:00hod 

- forma školení: on-line 

- školitel: Lucie Mužíková. 

 

S ohledem na nedostatek členů TP na některých soutěžích navrhla M. Horklová, 

abychom případně oslovili Slovenský a Polský svaz pro případné využití členů TP 

z jejich národních seznamů. S kontaktem pomůže GS. Pokud bude tato spolupráce 

možná, došlo by k drobnému doplnění OSPS. 

 

b/ Společenská zodpovědnost ČKS 

V rámci předsezónního semináře proběhne přednáška pro rozhodčí (připraví Jitka 

Mokrá) i trenéry (připraví Milan Harant). 

 

S ohledem na rodinné důvody paní Mokré přednesla na semináři rozhodčích 

přednášku Markéta Horklová. Texty připravené Jitkou Mokrou využil i Milan Harant 

pro přednášku na semináři trenérů. 

J. Mokrá a M. Harant výtečně zpracované materiály ve spolupráci s GS upraví pro 

použití na webu ČKS, kde se vytvoří speciální sekce „Čistý sport“ nebo „Čistý led“. 

 

 

 

4. STK 

 

a/ Finále pohárových soutěží 

Do výběrového řízení se přihlásily kluby BK Variace Liberec (ZS v Turnově) a FSC 

Kopřivnice. O výběru pořadatele rozhodne STK. 

Komise STK přiděluje Finále pohárových soutěží v termínu 5. - 6. 4. 2024 klubu BK 

Variace Liberec (ZS v Turnově). 

ČKS uhradí pořadateli odměny R a TP jako u soutěží Českého poháru + obsluhu ISU 

SH + zajistí a uhradí medaile a diplomy. 

P ČKS souhlasí. 
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b/ Přestupy a hostování 

Předseda STK předložil ke schválení seznam přestupů a hostování, které byly 

zaslány na sekretariát v zářijovém přestupním termínu. P ČKS je schvaluje. 

 

c/Pravidla a směrnice 

Předseda STK a předsedkyně TMK provedli při JGP v Ostravě kontrolu a revizi 

souborů s náplněmi jízd, a to i na základě podnětů ze semináře TP, které zaslala 

předsedkyně KR. Upravené znění dokumentu bylo publikováno na webu ČKS 

v pátek 6. 9. 2024. 

P ČKS musí konstatovat, že jedinou chybějící částí tohoto dokumentu jsou náplně 

pro kategorii tanců na ledě, které měla do 25. 8. připravit G. Žilková Hrázská. 

Bohužel se tak nestalo. 

P ČKS také souhlasí s návrhem K. Kamberské, aby se provedla kompletní korektura 

všech souborů pravidel a směrnic. 

 

 

5. TMK 

 

a/ Reprezentace 

Na základě konečného výsledku soutěže juniorů na JGP v Ostravě si nominaci na 

soutěž juniorů při JGP v Gdaňsku vybojoval Jakub Tykal.  

P ČKS nominaci schvaluje. 

 

P ČKS bere na vědomí změny v nominacích na mezinárodní soutěže z kalendáře 

ISU. 

 

Prověrky pro seniorské taneční páry sourozenců Mrázkových a Taschlerových 

proběhnou v týdnu od 26. – 30. 8. 2024, hodnocení by následně proběhlo v týdnu po 

JGP Ostrava (z důvodu účasti činovníků na této JGP). 

Videa byla zaslána dle požadavků, hodnocení proběhne v týdnu od 9. 9., 

momentálně je v jednání přesný termín. 

 

Prověrky 25 – termín 7. - 10. 8. 25, nutno hledat větší (širší ledová plocha) zimní stadion, 

v úvahu přichází Ostrava nebo Milevsko. Příjezdy sóla/SD středa a tance čtvrtek, trenéři 

vznesli požadavek na krátký trénink (sklouznutí se) v sobotu před zahájením volných 

jízd. 

Poptáváme Příbram a Milevsko, kde je požadovaná velikost plochy a zároveň 

ubytovací a stravovací kapacita. 

 

 

Taneční páry: 

 

Ukončení spolupráce TP Cachová – Brom. Z důvodu zranění partnera a nutnosti 

přerušení jeho krasobruslařské kariéry došlo k ukončení spolupráce tohoto TP. 

Oznámeno e-mailem rodiči dne 1. 9. 2024. 
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Melissa Cachová zůstává u trenéra Zanniho a hledají nového partnera. 

 

Jáchym Novák – 7. 9. oznámil e-mailem zodpovědný trenér páru Matěj Novák 

ukončení spolupráce s Deou Kuparadze, která se odmítá vzdát ruského občanství. 

Jáchym se nyní připravuje s novou partnerku Diane Sznajder z Francie. Možnost 

jejího startu za ČR by byla dle pravidel ISU od 3. 12. 2024. Pár by se chtěl 

především zúčastnit MM ČR s perspektivou pro další roky. Žádají ČKS o vyřízení 

Clearance Certificate ISU. 

 

Aleksandr Tokarev (byl ČKS „uvolněn“ na Slovensko, ale pár nikde nestartoval), 

utvořil pár s Marinou Belovodjaninovou, dle oznámení trenérky Veroniky Musilové. 

Trenérka žádá ČKS, zda by bylo možné požádat ISU o zrušení tohoto Clearance na 

Slovensko pro Aleksandra. Slovenský svaz se již vyjádřil, že naši žádost podpoří.   

 

P ČKS s navrženým souhlasí. 

 

b/ Mentální příprava členů reprezentace 

Zbývá jedno neobsazené místo. Návrhem předsedkyně TMK je zařazení Jakuba Tykala. 

Do konce srpna dojde ke konzultacím L. Štecáka s rodiči a trenérem a o konečném 

rozhodnutí bude K. Kamberská informovat P ČKS na příštím jednání. 

 

K dohodě došlo. P ČKS zařazení schvaluje. 

 

P ČKS také schvaluje uzavření dodatků repre smluv sportovcům, kteří čerpají 

podporu na zajištění mentální přípravy přímo, a to na sezónu 24/25 pro: 

G. Reshtenko, E. Březinová, K. Mrázková, D. Mrázek. 

 

c/ Talent 

Velký květnový VT 25 (25. - 31. 5. 2025) bude v Ostravě, ale k dispozici je pouze 

jedna ledová plocha, takže seminář by byl pouze pro sóla, v případě kapacity 

nanejvýše pro SD. 

Tance by chtěli víkendový kemp s Mauriziem Margagliem, s čímž P ČKS souhlasí. 

Termín bude doplněn později. 

 

Na základě vyjádření zodpovědné trenérky M. Hájkové (e-mailem ze dne 

13.8.2024), nebude Johanka Žilková pokračovat v sólové kategorii, proto dojde 

k ukončení jejího členství v SCM ke dnešnímu dni. 

 

d/ Vzdělávání 

Velký před sezónní seminář trenérů Ostrava (při JGP). Evžen Milčinský představil 

nový systém pohárových soutěží. Milan Harant připravil přednášku na téma „Čistý 

sport“. 
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Zkoušky trenérů III. třídy, licence C proběhnou 14. 9. v Praze, zkoušející Kostková, 

Procházková, Kamberská, Sedláčková, rozpočet je P ČKS schválen. 

 

Zkoušky trenérů II. třídy, licence B proběhnou 21. 9. v Praze, zkoušející Harant, 

Konečná, Kamberská, rozpočet je P ČKS schválen. 

 

Zkouška a obhajoba trenérské školy, licence A proběhnou v listopadu 2024, členem 

komise Kamberská; práci odevzdali v termínu Bidař, Ovčáček, Prokopová 

(Heroldová). Verner nereagoval na žádnou výzvu. 

 

 

6. Různé 

 

a/ postřehy a náměty RK 

Předseda Revizní komise ČKS M. Blaťák zaslal 30. 8. 24 e-mailem informace, 

postřehy a náměty od členů revizní komise: 

 

M. Blaťák informoval o on-line jednání RK v pondělí 2. 9. 2024. Zde se dohodne 

termín podzimní revize hospodaření ČKS v Praze na VN9 (listopad 2024). 

 

V přestupním řádu není uvedena nová kategorie dorostu - předpokládám, že se na 

výchovné uplatní částka uvedená u žactva (5000 Kč) - dotazovala se na to členka RK, 

paní Kordíková. – opraveno E. Milčinským, opravdu to vypadlo. Je již na webu 

publikováno správně. 

      

V červnu bylo avizováno vydání kalendáře ČP i s kategoriemi (e-mail Evžena Milčinského 

ze 14.6.2024) - ten jsem zatím nikde na stránkách ČKS nenašel a ani mi nebyl zaslán 

jako pořadateli Malé ceny Pardubic (19.-20.10.2024), takže zatím nemůžeme připravit 

rozpis soutěže. 

 

Ano, momentálně dochází ještě k posledním úpravám registračního systému od 

Pavla Silného, soutěže se budou postupně spouštět (již jsou od včerejška funkční 

přihlášky na testy výkonnosti). Je nutné na webu posunout sezónu v kalendáři 

soutěží. 

 

Na Santa Claus 2024 (Brno) chtěla paní Holoubková zaslat předběžné přihlášky od 

českých týmů co nejdříve - (termín má v propozicích do 10.9.2024), ale pokud někdo z 

českých skupin neodpověděl na začátku srpna, tak (kromě juniorských a seniorských 

týmů - ty to mají jako kvalifikaci) účast zamítá z důvodu naplnění kapacity, protože se jí 

hlásí hodně zahraničních týmů.  Bude to ještě pohárový závod skupin SSB , když ještě 

před termínem podání předběžných přihlášek účast českým skupinám odmítá? 

 

Dle informací od paní Holoubkové byly české týmy na nutnost včasných přihlášek 

upozorněny, a to různými kanály. Bohužel, většinou bez odezvy. Ani sólových 

pohárových soutěží se neúčastní všichni bruslaři, není tedy důvod, aby soutěž 
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neměla status ČP. Jsou ještě další pohárové soutěže v kalendáři, kde skupiny 

mohou startovat. 

 

Zároveň GS podal P ČKS informace, že ISU v jednom z e-mailů jen tak 

mimochodem oznámilo v půlce srpna pořadatelům všech mezinárodních soutěží 

z kalendáře ISU (a to včetně kategorie SB) povinnost podávání přihlášek pouze přes 

ORS (registrační systém ISU) a zároveň nemožnost využít ORS pro non-ISU 

kategorie. Navíc je ORS ISU pro kategorii SB ne úplně vhodný (např. není možné do 

termínu přihlášek vložit více, než 20 bruslařů). 

GS se po dohodě s Irenou Holoubkovou, ředitelkou soutěže SCC v Brně, pokouší 

získat od ISU povolení letos ORS ještě nevyužívat, ale přes několik urgencí stále 

nemá odpověď. 

 

 

Příští jednání P ČKS se uskuteční on-line v úterý 8. 10, od 8:30 hodin. 

 

 

Informaci zpracovali ze zápisu: S. Židek a K. Oubrecht.  


